
Levendelagring av skalldyr -

Fra fisker til marked
Sett fra en fiskers perspektiv 



Hvem er jeg?

 Norges fiskerihøgskole

 Oppdrett

 Konsulent

 Grynder

 Fisker 

 Reker

 og mangler?



Daglig leder Øyvind Hesjevik



Vi startet med?



Utfordringer i kø



Vi får reker



Den sikre veien til inntekt



Eller forsøke og holde de levende?



Da må noen kloke mennesker trø tel



Så hva gjøre vi?

 Bestiller 1 000 teiner

 Bygger om båt

 VANN, kaldt – salt - oksygenrikt – og i stabile omgivelser

 Fokus – hvordan bli best i vårt ledd

 Reker – sprell levende uten mekaniske eller stresskader

 Levert daglig 52 uker i året – om mulig 



Hvilken kunnskap besitter vi?



Og hva frykter vi?


